
PROTOKÓŁ Nr XXVI/2013
z przebiegu obrad XXVI sesji Rady Gminy Lubiszyn

odbytej w dniu 7 czerwca 2013r.

Sesja rozpoczęła się o godz.1400 i zakończyła się o godz.1730

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15radnych.

Do punktu 1 porządku obrad:
A.Terlecki  –  Przewodniczący Rady Gminy –  dokonał  otwarcia  XXVI sesji  Rady Gminy
Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.
Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, wobec czego rada może
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do punktu 2 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXII, XXIII i XXIV sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za 2012r.

a) zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu
Gminy Lubiszyn za 2012r. oraz informacją o stanie mienia komunalnego,

b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji
budżetu za 2012r.,

c) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta
Gminy,

d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji
Rewizyjnej,

e) głosowanie w sprawie:
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu
gminy za 2012 rok
- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2012r..

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
6. Projekt  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy na  lata

2013-2023.
7. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
8. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  Cmentarzy  Komunalnych  oraz  opłat

Obowiązujących na Cmentarzach Komunalnych w Gminie Lubiszyn.
9. Projekt  uchwały w sprawie  zatwierdzenia  „Planu Odnowy Miejscowości  Staw na  lata

2013 – 2020” 
10. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.
11. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami.
12. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami.
13. Interpelacje i wnioski radnych.
14. Wolne wnioski i informacje: 
15. Zamknięcie obrad sesji.
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T.Karwasz – Z uwagi na bardzo rozbudowany program dzisiejszej sesji i zaproszonych gości
proponuję wycofanie z porządku obrad punktu 11 dot. sprawozdania wójta z pracy między
sesjami i przedstawienie go na następnej sesji.
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek.
A.Terlecki –  zaproponuję  również  zmianę  do  porządku  obrad  z  uwagi  na  to,  że  mamy
zaproszonych  gości  i  nie  chciałbym,  aby  z  byt  długo  czekali.  Zanim  rozpoczniemy
procedowanie  poproszę  dzielnicowego  o  przedstawienie  w  punkcie  2a)  przygotowanej
informacji  na  swój  temat  a  następnie  poproszę  przedstawicieli  Wydziału  Transportu
Publicznego Urzędu Miasta Gorzowa oraz Pana Prezesa MZK o przedstawienie w punkcie
2b) informacji na temat komunikacji miejskiej.
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek.
A.Terlecki -  przedstawił  proponowany porządek  obrad  po  zmianach,  który  Rada  Gminy
przyjęła jednogłośnie w niżej podanym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
2a) Informacja dzielnicowego.
2b) Informacja nt. komunikacji miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu z XXII, XXIII i XXIV sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za 2012r.

a) zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu
Gminy Lubiszyn za 2012r. oraz informacją o stanie mienia komunalnego,

b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji
budżetu za 2012r.,

c) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta
Gminy,

d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji
Rewizyjnej,

e) głosowanie w sprawie:
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu
gminy za 2012 rok
- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2012r..

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
6. Projekt  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy na  lata

2013-2023.
7. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
8. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  Cmentarzy  Komunalnych  oraz  opłat

Obowiązujących na Cmentarzach Komunalnych w Gminie Lubiszyn.
9. Projekt  uchwały w sprawie  zatwierdzenia  „Planu Odnowy Miejscowości  Staw na  lata

2013 – 2020” 
10. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.
11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami.
12. Interpelacje i wnioski radnych.
13. Wolne wnioski i informacje: 
14. Zamknięcie obrad sesji.
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Do punktu 2a porządku obrad:
St.  posterunkowy  Maciej  Bronowski -  zostałem  przydzielony  do  pomocy  aspirantowi
T.Szczepaniakowi. Dążymy do zwiększenia liczby patroli na terenie Gminy Lubiszyn, żeby
nie dochodziło do wykroczeń.
Podam numery telefonów do mnie 519 534 397 i do kolegi 519 534 399, pod które można
dzwonić w razie potrzeby. Gmina Lubiszyn jest podzielona na dwa rewiry, jeden obejmuj:
Brzeźno, Buszów, Łąkomin, Gajewo, Dzikowo, Chłopiny, Jastrzębiec, Kozin, Mystki, Staw,
Ściechów, Sciechówek, Smoliny, Podlesie,.
Drugi obejmuje: Tarnów, Marwice, Lubiszyn, Baczyna, Lubno, Wysoka.

Do punktu 2b porządku obrad:
A.Terlecki – Proszę o przedstawienie informacji na temat zmian, jakie zaszły w MZK, co te
zmiany za sobą pociągają i jak to się przekłada na sytuację naszej gminy.
R.Maksymiak  –  Prezes  MZK  Sp.  z  o.o. -  Miejski  Zakład  Komunikacji  w  Gorzowie
Wielkopolskim  Sp.  z  o.o.  powstał  1  stycznia  2013r.  poprzez  przekształcenie  zakładu
budżetowego.  Zakład  obsługuje  teren  miasta  Gorzowa  Wielkopolskiego  oraz  gmin
ościennych tj. Bogdańca, Deszczna, Lubiszyna i Santoka.
Gminę Lubiszyn interesowała kwestia wzrostu ceny 1 wozokilometra. Koszt wozokilometra
na terenie gminy był niższy niż w mieście, bo nie obejmował kosztów odtworzenia majątku
firmy. Wtedy taką decyzje miasto podjęło, że będzie obsługiwało gminy ościenne bez tych
kosztów.  W  tej  chwili  firma  nie  może  różnicować  stawek.  Mamy  tabor  odpowiednio
przystosowany i wyposażony do obsługi pasażerów. Jakość naszych usług jest świadczona na
wysokim poziomie.
J.Obara – Jeśli  gmina zdecyduje się na inne rozwiązanie, czy kurs do Baczyny zachowa
dotychczasową cenę biletu?
A.Terlecki Mieliśmy informację,  że trasa do Baczyny jest  rentowna i  nie jest  dotychczas
dotowana a kurs nr 131 wymaga dotacji. W tym roku ta dotacja wzrosła o 100%, dlatego pan
radny pyta o cenę.
R.Maksymiak - Nie wiem na podstawie czego wysnuł Pan taki wniosek, że to wzrasta o
100%? Koszt wozokilometra w bieżącym roku wzrasta o 7,9%.  Przychody mamy z dwóch
źródeł: z biletów i z dopłat gmin. Miasto w latach poprzednich zmniejszało dopłatę gmin, aby
koszt wozokm. był mniejszy. Teraz zgodnie z prawem koszt wozokm. musi być taki sam dla
każdego ze  świadczeniobiorców. Brak przychodów powoduje dopłatę  do kursu,  ponieważ
mało osób korzysta z komunikacji a te, które korzystają mają różne ulgi. Musimy wspólnie
szukać dobrych rozwiązań.
A.Terlecki – Pan wspomniał o wzroście kosztów. Faktycznie wzrost kosztu wozokm. To jest
8%. Natomiast dotacja płynąca z gminy na ten cel w tym roku z naszego punktu widzenia
wzrosła o 100% i to miał na myśli p.radny J.Obara.
T.Karwasz – U nas realizują przewozy różne firmy: PKS Myślibórz, PKS Gorzów Wlkp.,
podmiot prywatny. U nas MZK realizuje kursy do Baczyny i Lubna a kursy niedochodowe
zostały dawno zlikwidowane.  U nas  jeździ  dużo osób.  Pan powiedział,  że  jesteście  tylko
podmiotem, który wykonuje pewne usługi. Te zdarzenia gospodarcze u Państwa są dotowane,
subsydiowane. Pan przedstawił kalkulację, ale ja prosiłem o wykazanie, jakie punkty tych
kosztów wzrosły na tyle, że ta dopłata tak wzrosła.
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A.Terlecki – Myślę, że to pytanie jest raczej do przedstawiciela miasta. Chciałbym jeszcze do
jednej kwestii wrócić. Pan wspomniał, że wcześniej  te koszty były różnicowane. W dużej
mierze one były dotowane przez miasto, jeśli chodzi o odtworzenie taboru. Wspomniał też
Pan o  okoliczności,  że  zużycie  paliwa na  tych  trasach podmiejskich  jest  mniejsze  niż  w
mieście. W tej sytuacji, jeśli te koszty zużycia paliwa są mniejsze na tych trasach to wydaje
się, że należałoby zdywersyfikować koszty transportu na terenie gminy i na terenie miasta.
Pan wspomniał, że nie ma takiej możliwości. Jeżeli miasto organizuje te przewozy to musi
stosować jedną stawkę?
R.Maksymiak – Stawki powinny być uśrednione.
A.Terlecki – Czy można by określić średnią stawkę na terenie gminy?
R.Maksymiak – To jest kwestia przychodów dla MZK. Z Państwa gminy są niskie.
T.Karwasz – Prosiłbym o przekazanie informacji na temat przychodowości z terenu gminy
Lubiszyn.
L.Gnitecki  –  Dyrektor Wydziału  Transportu  Publicznego  UM Gorzowa Wlkp.  – Od
marca  2011r.  obowiązuje  nowa  ustawa  o  publicznym  transporcie  zbiorowym.  Ustawa  ta
określiła funkcje i zadania. Jest funkcja operatora i to jest Miejski Zakład Komunikacji oraz
funkcja  organizatora,  którym  jest  Prezydent  Miasta.  Wcześniej  zostało  podpisane
Porozumienie  Komunalne,  w którym organizatorem dla  6  gmin jest  Prezydent  Miasta.  Z
przepisów wynika, że operatorowi rekompensuje się koszty. Zostały skalkulowane koszty do
rocznych umów zawieranych z gminami.
A.Terlecki – Na tych zasadach, na jakich gminy maja dofinansowywać kursy dofinansowuje
je  również  miasto?  Państwo  uśredniliście  koszty  wozokm.  Na  terenie  MG-6.  Pan  Prezes
wspomniał, że w ciągu roku ok. 30.000 km jest na terenie gminy i gmina dofinansowuje to
jakąś określona kwotą. To można obliczyć stawkę dofinansowania 1 wozokm. Czy miasto na
podobnych zasadach dofinansowuje te kursy?
L.Gnitecki – Mówimy o umowie z 2012r.
R.Maksymiak – MZK sprzedaje usługę za stawkę 6,88zł. Po drugiej stronie miasto ma bilet.
Korzyścią jest wspólny bilet dla całego porozumienia i włączenie Baczyny do strefy miasta.
Niewątpliwa  korzyścią  jest  nowy  tabor  odpowiednio  wyposażony  i  dostosowany  do
obowiązujących przepisów.
A.Terlecki –  Dla  nas  sprawa  jest  bardzo  istotna,  dlatego  tak  dociekliwie  ją  badamy.  Z
początkiem tego roku i ze zmianami, jakie zaszły w spółce dla nas wzrosły koszty dotacji o
100% i dlatego są nasze pytania. Jeśli chodzi o korzyści, jakie płyną z obsługi gminy przez
MZK to zdajemy sobie z tego sprawę, ale musimy też brać pod uwagę stuprocentowy wzrost
kosztów.
L.Gnitecki –  Musimy opracować  tzw.  Plan  Transportowy i  chcemy go  opracować  dla
wszystkich gmin.  Taki plan będzie musiał zawierać m.in. sieć komunikacyjną, na której jest
planowane  wykonywanie  przewozów  o  charakterze  użyteczności  publicznej,  ocenę  i
prognozy potrzeb przewozowych, przewidywane finansowanie usług przewozowych.
T.Karwasz – jesteśmy umówieni na spotkanie i będziemy kontynuować rozmowy.

Do punktu 3 porządku obrad:
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXII sesji.
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXIII sesji.
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Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXIV sesji.

Do punktu 4 porządku obrad:
Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania
budżetu Gminy Lubiszyn za 2012r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego.
J.Klóska – przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji
budżetu za 2012r.
J.Obara  - przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla
Wójta Gminy za 2012r.
A.Terlecki –  przedstawił  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  wniosku
Komisji Rewizyjnej.
Rada Gminy jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr XXVI/176/2013 w sprawie rozpatrzenia  i
zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za
2012r.
Rada  Gminy jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr  XXVI/177/2013  w  sprawie  udzielenia
Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012r.

Do punktu 5porządku obrad:
A.Terlecki -  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  oraz
poinformował, iż projekt ten uzyskał pozytywną opinię komisji.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/178/2013.

Do punktu 6 porządku obrad:
A.Terlecki -  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 2013-2023, oraz poinformował, iż projekt ten uzyskał
pozytywną opinię komisji.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/1179/2013.

Do punktu 7 porządku obrad:
A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
oraz poinformował, iż projekt ten uzyskał pozytywną opinię komisji.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/180/2013.

Do punktu 8 porządku obrad:
A.Terlecki –  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  Cmentarzy
Komunalnych oraz opłat obowiązujących na Cmentarzach Komunalnych w Gminie Lubiszyn.
Poinformował, iż projekt ten uzyskał pozytywną opinię komisji.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/181/2013.

Do punktu 9 porządku obrad:
A.Terlecki –  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  „Planu  Odnowy
Miejscowości Staw na lata 2013 – 2020”.
Poinformował, iż projekt ten uzyskał pozytywną opinię komisji.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/182/2013.
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Do punktu 10 porządku obrad:
A.Terlecki –  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu
radnego oraz oświadczenie złożone przez radnego G.Miszkiewicza.
Poinformował, iż projekt ten uzyskał pozytywną opinię komisji.
Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/183/2013 ( w głosowaniu
wzięło udział 14 radnych: 11 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące się)

Do punktu 11 porządku obrad:
A.Terlecki – 4 kwietnia wspólnie z p.Wójtem i radnym J.Obarą brałem udział w spotkaniu na
terenie Baczyny. Spotkanie dotyczyło rozbudowy oświetlenia na terenie Baczyny.
5  kwietnia  odbyło  się  wspólne  posiedzenie  Rady  Gminy  z  przedstawicielami  Powiatu
Gorzowskiego.
24 kwietnia miała miejsce sesja nadzwyczajna. Tego samego dnia brałem udział w zebraniu
wiejskim w m. Baczyna
10 maja brałem udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.
28 maja wspólnie z Komisją Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych próbowaliśmy dokonać
kontroli  placów  zabaw  i  cmentarzy,  ale  to  się  nie  udało  z  uwagi  na  złe  warunki
atmosferyczne.
29 maja spotkałem się z Wójtem Gminy gdzie omawialiśmy bieżące sprawy dotyczące gminy.
1 czerwca brałem udział w Turnieju Wsi w Lubnie.
3 czerwca uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.
5 czerwca odbyło się wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy.

Do punktu 12 porządku obrad:
S.Andrzejewski – Pytanie do radnych powiatu. Czy będą wykaszane pobocza? Przy drodze
do Ściechówka, chyba w porozumieniu z Powiatem, był czyszczony rów i pozostały gałęzie,
czy one zostaną w najbliższym czasie usunięte?
K.Łukaszczuk – Koszenie poboczy w gminie Lubiszyn zostanie rozpoczęte po zakończeniu
prac na terenie gminy Kłodawa. Taką informację uzyskałem od p.Tokarczuka.
D.Arend – Na drodze 1414F w Brzeźnie zawala się przepust i jest zagrożenie wypadkiem.
Nie można czekać, aż cos się stanie.
A.Terlecki – Panie Wójcie na sesji 23 marca p.Skrzypczak pytała o segregację śmieci. Padła
odpowiedź, że mieszkańcy otrzymają informację. Rozumiem, że te ulotki zostały rozesłane?
T.Karwasz – Chciałbym podziękować Panu Grzegorzowi Miszkiewiczowi za dotychczasową
współpracę. Był jednym z bardziej aktywnych radnych. Myślę, że będzie nas nadal wspierał
działając jako sołtys.
Jeśli chodzi o odpady, to segregacja będzie. Będzie to trochę inaczej wyglądało jak wstępnie
zakładaliśmy. To zadanie będzie realizowane przez ZCG MG-6 Na dzień dzisiejszy mamy
ogłoszone postępowanie przetargowe i jest szansa, że ono skończy się 25 czerwca, więc do 1
lipca powinniśmy zdążyć ze wszystkim. Jeśli będziemy zbierali odpady w sposób selektywny,
każdy z nas będzie miał 2 pojemniki i worek na szkło. Każde gospodarstwo domowe dostanie
ulotkę informacyjną jak segregować śmieci. 
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Każdy będzie miał indywidualne konto do dokonywania opłat. Wywóz będzie realizowany
jeden  raz  w  tygodniu.  Zbieramy  deklaracje  i  sporządzamy  wykazy,  które  po  przetargu
przekażemy do ZCG MG-6.
A.Terlecki – Również 26 marca na sesji p.Skrzypczak pytała o rozbiórkę budynku po starej
gorzelni w Stawie. Gmina miała przygotować pismo w tej sprawie.
K.Łukaszczuk – Właściciele zostali  poinformowani już w styczniu.  Pan Szadny otrzymał
pozwolenie na rozbiórkę w Wysokiej. Natomiast Pan Tymecki nie odbiera korespondencji do
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego.
W.Prętki –  Właściciel  gorzelni  w Stawie szuka firmy,  która podjęłaby się  rozbiórki  tego
komina. Na terenie Gorzowa firmy życzą sobie od 45 tys.zł. w górę za tą pracę.
A.Terlecki – Czy Państwo Czyczynowie zostali przeniesieni?
T.Karwasz –  Państwa  Czyczyn  przekwaterowaliśmy do Pana Kudlika.  Nieruchomość  po
p.Czyczynach została sprzedana i uzyskaliśmy z tego tytułu kwotę 14 700zł. Gdybyśmy tego
nie sprzedali musielibyśmy dokonać rozbiórki a to byłoby o wiele bardziej kosztowne.
W tej nieruchomości u p. Kudlika mamy jeszcze jeden pokój wolny. Gdzie skierujemy osobę
po wyroku eksmisji.
Dla Pana Wilusia będziemy przygotowywali pomieszczenie gospodarcze na jego posesji.
A.Terlecki – Pani Sołtys z Lubna pytała o chodnik na ul. Akacjowej.
K.Łukaszczuk – Pismo w tej sprawie zostało wysłane. Przygotowują dokumentację.
A.Laskowiec – Droga Jastrzębiec – Ściechówek. Nad tą droga wiszą gałęzie i jak mijają się
dwie ciężarówki to niszczą sobie plandeki.
J.Legeziński –  Mam wniosek,  aby zaplanować  w tym roku  lub  w  przyszłym  środki  na
szczepionkę  dla  13-letnich  dziewczynek  przeciw  wirusowi  brodawczaka,  który  może
spowodować raka szyjki macicy.
T.Karwasz – Rozpoznamy i ocenimy tą sprawę.
G.Skorupska – Kiedy rozpocznie się remont drogi na Kol.Leśnej?
T.Karwasz – Dziś zatwierdziliśmy środki i będziemy mogli rozpocząć postępowanie.
S.Andrzejewski –  Chciałbym  uzyskać  informację  na  temat  byłego  Kółka  Rolniczego  w
Ściechowie.
T.Karwasz –  Ta  działka  miała  określone  przeznaczenie.  Wchodzi  teraz  w  grę  zmiana
przeznaczenia, ale trzeba się dobrze zastanowić, na co chcemy ten teren wykorzystać.
W.Zwieruho – Przyjęliśmy dziś uchwałę, w której 40.000zł. przeznaczamy na Spółkę Wodną.
Prośba  do  Państwa  Sołtysów.  Ponieważ  byłem  na  Walnym  Zgromadzeniu  Spółki,  gdzie
usłyszałem,  że  w  wariancie  pesymistycznym  w  tym  roku  może  być  zrobione  tylko  7
kilometrów a w wariancie optymistycznym 16 km. Pan Pawelec na pewno wtedy jeszcze nie
wiedział,  że  otrzyma  te  40.000zł.  Prośba  do  Państwa  Sołtysów,  aby  zgłaszać  się  do
Przewodniczącego Spółki lub do biura i zgłaszać najbardziej konieczne do wykonania prace
na urządzeniach melioracyjnych.

Do punktu 13 porządku obrad:
J.Domagała –  Na  cmentarzach  nie  ma  żadnego  schematu.  Jak  powinno  wyglądać
zajmowanie miejsc, czy są określone jakieś odległości, bo robi się bałagan.
K.Łukaszczuk – Jeśli chodzi o cmentarze do mamy już zakupiony program, w którym jest
prowadzona ewidencja wszystkich miejsc na cmentarzach.
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J.Domagała – W Wysokiej na osiedlu PGR-owskim część gruntów wykupił p.Szadny a reszta
należy do gminy. Proszę o ustalenie granic, dlatego ze dochodzi do nieporozumień a poza tym
Rada Sołecka zaplanowała tam mały plac zabaw dla dzieci.
T.Karwasz – Sprawdzimy to.

Do punktu 14 porządku obrad:
A.Terlecki – dokonał zamknięcia obrad XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy.

Protokołowała:
K.Wiśniewska
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